السيرة الذاتية

فاطمة فهد حمادي شرار العامري

الجامعة المستنصرية _ كلية التربية --Mobile: +9647902604086 Email: fatimafahad678@gmail.com

ملخص تعريفي:

• تدريسية منذ سنة 1996 بمرتبة مدرس في قسم الجغرافية / كلية التربية / الجامعة المستنصرية / بغداد / العراق, واشرفت على العديد من بحوث تخرج طلبة المرحلة الرابعة في الدراسات الاولية, ولدي مشاركة في العديد من الندوات والمؤتمرات.

الشهادات الدراسية:

- : Ph.D. #1 دكتوراه تخطيط حضري واقليمي / المعهد العالي لتخطيط الحضري والاقليمي / جامعة بغداد سنة 2006 م.
 - :M.Sc. #2 ماجستير تخطيط حضري واقليمي / مركز التخطيط الحضري والاقليمي / جامعة بغداد سنة 1996 .
 - :B.Sc. #3 بكالوريوس احصاء / كلية الادارة والاقتصاد / جامعة بغداد .

الجوائز والتكريم الأكاديمي

- : 1# كتب شكر متعددة من قبل السيد وزير التعليم العالي والبحث العلمي .
- :2# كتب شكر متعددة من قبل السيد رئيس الجامعة والسيد عميد الكلية والمراكز البحثية.

الخبرة الأكاديمية والتدريس:

1# (34 سنة) متواصلة في التدريس الاكاديمي للمراحل الاولية .

المقررات الدراسية التي تم تدريسها:

الدراسات الأولية المراسات الأولية المراسات واقامة دورات (مرحلة اولى / الجامعة	الدراسات العليا
المستنصرية/كلية الطب)	
- تدريس علم الخرائط والاستشعار عن بعد (مرحلة أولى /	
الجامعة المستنصرية / كلية التربية / قسم الجغرافية - تدريس خرائط موضوعية / مرحلة ثانية	

الأنتساب المهني او الجمعيات:

- لجان عضوية: 1. لجان الامتحانية , لجان غيابات , لجان ارشاد , لجان منحة الطلبة
 - رئيس لجنة الحاسبة (تسلسلات الطلبة)
 - لجنة ضمان الجودة . لجنة القسم

المنشورات العلمية

- بحوث علمية:
- 1. التوقيع المكاني للمستشفيات في مدينة بغداد در اسة تطبيقية لمناطق منتخبة.
 - 2 . ظاهرة الفقر في العراق دراسة في الاسباب والمعالجات .
 - التأثيرات الجيوبوليتكية للبطالة على العراق.



ان دمحرات -

التنمية البشرية والمناهج الدراسية

القيم الاخلاقية والاجتماعية للثورة الحسينية واثرها على الاصلاح المجتمعي العراقي.

.6. معوقات وصول المرآة الى المراكز الإدارية في مؤسسات الدولة

تطوير المهارات:

Workshops. Conferences. Certifications.

تقديم محاضرة خارجية عن تلوث المياه في العراق واثاره البيئية من خلال ندوة والحصول على شهادة تقديرية للمشاركة في الندوة الموسومة

المشاركة في ورشة عمل التنمية البشرية والمناهج الدراسية في العراق.

المشاركة في ورشة عمل لمركز التنمية للدراسات والتدريب بعنوان (الشعور بالمسؤولية لنهضة العراق)

المشاركة في ورشة عمل الخاصة بملء استمارة التقييم الإلكترونية والتعليمات الخاصة بها .

دورة اللغة الانكليزية بكلية اللغات/ جامعة بغداد للفترة 1989/9/16 ولغاية 1989/12/18 دورة التأهيل التربوي / وحدة التطوير وطرق التدريس / كلية التربية / وحدة تطوير طرق التدريس / للفترة من 3/14 لغاية 1998/3/26 العدد 850 بتاريخ 25/3/25

الجامعة المستنصرية / كلية التربية /وحدة تطوير طرق التدريس والتدريب الجامعي / شهادة تأهيلية تقديرية /دورة 49 للفترة من 1998/3/14

وزارة التعليم العالي والبحث العلمي / المركز القومي للحاسبة الالكترونية / معهد الدراسات العليا للحاسوب والمعلوماتية / شهادة كفاءة بالحاسبات و لغاية 3/26/1998 . العدد 25 بتاريخ 1998/8/1 .

امتحان الكفاءة في لغة اجنبية حية (انكليزي) تاريخ الامتحان 1990/9/15 رقم 147 .

دورة في علم الجو (تحليل ومعالجةُ البيانات العالمية للطقس) / كلية العلوم للفترة 2016/2/14 - 2016/2/18.

دورة برمجة spss للمدة من 10/4/14 - 2016/4/10 .

دورة اللغة الإنكليزية من 11/1/2016 – 2016/11/14 .

دورة في الارشاد النفسي والتربوي .



ا ر محرکف ا

Curriculum Vitae

Fatima Fahad Hammadi Sharar Al-Ameri

Mustansiriyah University - College of education Mobile: +9647902604086 Email: fatimafahad678@gmail.com

PERSONAL SUMMARY:

• teaching since 1996 at the rank of Instructor geographical / College of Education / University of Mustansiriya / Baghdad / Iraq department, supervised the research of many graduate students in the fourth stage preliminary studies, and I participate in many seminars and conferences.

EDUCATION:

- Ph.D. #1: Doctor urban planning and regional / Higher Institute of Urban and Regional / Baghdad University in
- M.Sc. #2: Master of Urban Planning and regional / urban and regional / University of Baghdad Planning Center in
- B.Sc. #3: Bachelor of Statistics (NBS) / college of Administration and Economics / University of Baghdad.

ACADEMIC HONORS AND AWARDS:

- #1: : Multiple thanked by the Minister of Higher Education and Scientific Research, wrote.
- # 2: multiple thanked by the President of the University, Mr. dean of the college and research centers.

ACADEMIC / TEACHING EXPERIENCE:

#1: 34years old) sustained in teaching academic preliminary stages.

COURSES TAUGHT:

Undergraduate	Graduate
- Teaching Computing and the establishment of courses (the first stage / Mustansiriya University / college of Medicine) - Teaching and remote sensing maps (first stage / Mustansiriya University / College of Education / Department of geographical) - Thematc maps (second stage)	- Graduate

PROFESSIONAL AFFILIATIONS:

- committee membership: 1. Commission test scores, absences committees, committees Mentoring, committees student
- Chairman of the calculator (sequences students) A committee

- 1 .. spatial location of the hospitals in the city of Baghdad An Empirical Study of the areas elected.
- 2. The phenomenon of poverty in Iraq study in the causes and treatments .
- 3. geopolitical effects of unemployment in Iraq.
- 4. human development and curriculum.
- 5. moral and social values of the revolution Hussein and its impact on the reform of the Iraqi community.
- 6. obstacles to women's access to managerial positions in state institutions.

PROFFESSIONAL DEVELOPMENT

- Provide for external water pollution in Iraq and environmental impacts of a lecture at a seminar and get a certificate of appreciation for participation in the seminar tagged
- Participation in the workshop of human development and curriculum work in Iraq.
- Participate in a workshop of the Centre for Development Studies and Training entitled (a sense of responsibility for the rebirth of Iraq)
- Participate in a workshop for the work of filling out the electronic evaluation form and instructions own.
- English language course at the Faculty of Languages / University of Baghdad for the period 16.09.1989 until
- educational / development unit rehabilitation course and teaching methods / College of Education / Development Unit Teaching / for the period from 14/3 ways up to 03.26.1998 number 850 on 25/3/1998
- Al-Mustansiriya University / College of Education / unit development of teaching and training methods of university / qualifying certificate of appreciation / cycle 49 for the period from 14/03/1998 until 03/26/1998.
- The Ministry of Higher Education and Scientific Research / National Center for E / Graduate Institute of Computer and Informatics / calculator certificate efficiency with computers No. 25 dated 01.08.1998.
- proficiency exam in a foreign language alive (English) exam date 15.09.1990 No. 147.
- A course in the science of air (analyze and address the global weather data) / College of Science for the period 14/2/2016 - 18/2/2016.
- Programming spss for the period from 10/04/2016 04/14/2016 cycle.
- English language course from 01/11/2016 14/11/2016.
- A course in psychological and educational guidance.